
Družba prihodnosti je
družba mladega človeka

S temi besedami je pozdravil vse prisotne na vo-
lilno programski seji OK ZSMS Ljubljana Center
Zdenko Mali, namestnik sekretarja OKZKS Ljubljana
Center. Seji so prisostvovali tudi predstavniki druž-
benopolitičnih organizacij občine, RK ZSMS in dele-
gacija OK ZSM Zagreb Center.

Uvodni referat, ki je bil
hkrati tudi dopolnilo poročila
in ocene je podal Mile Setinc.
Objavljamo ga v skrajšani
obliki.

V oceni dela in poročilu za
obdobje 1976-78, kakor tudi v
poznejših razpravah so bili ze-
lo kritični do svojega dela. Se-
veda niso podcenjevali
uspehov, ki jih je dosegla mla-
dinska organizacija v prete-
klem obdobju, še posebej po
9. kongresu ZSMS. V razpra-
vah so se dotaknili vseh pro-
blemov, do katerih prihajajo v
delu osnovnih organizacij.

Pavle Pensa: konferenca
mladih v izobraževanju

Opozoril je na napake, ki se
pojavljajo v našem šolstvu. V
naših šolah je še vedno čutiti
prepad med profesorjem in
učencem, zlasti kadar gre za
delo v mladinski organizaciji.
Ne najdemo primera, da bi bil
učitelj sicer še mladinec, tudi
član predsedstva osnovne or-
ganizacije. Premalo je pove-
zav med študenti in mladimi
delavci, področne konference
so se v preteklem obdobju
preveč ukvarjale s svojimi

problemi, vendar ne smemo
pozabiti, da smo vsi člani
ZSMS in imamo vsi skupne
probleme. V bodoče bodo
morale najti skupni jezik tako
konferenca mladih v izobra-
ževanju, kot konferenca mla-
dih delavcev. Tudi odnosi v
šolah niso urejeni, čeprav
smo sprejeli mnogo pravil-
nikov, uvedli nov način oce-
njevanja, vendar smo na tem
tudi ostali in si mislili, da je
pač vse urejeno.

Tatjana Dolanc je razprav-
ljala o problemih mladih de-
lavcev, študentske mladine in
nepravilnostih, ki se pojav-
ljajo v našem športu ter pou-
darila, da mora biti ZSMS pri-
sotna povsod tam, kjer mladi-
na dela in živi.

Zoran Kmetec, osnovna or-
ganizacija ZSMS - ŽG

V svojem referatu je sprego-
voril o obiskih delovnih sku-
pin v osnovnih organizacijah.
Poudaril je, da so stiki med
OK in OO prešibki, ter da so
bile delovne skupine premalo
usposobljene, da bi razreševa-
le probleme v bazi. Seveda pa

je treba s takim načinom dela
nadaljevati in pomagati
osnovnim organizacijam pri
njihovem delu.

Jožica Turk, gimnazija Vi-
de Janežič je spregovorila o
relaciji aktiv mladih komuni-
stov - OO ZSMS. Postavila je
vprašanje, kakšne so prav-
zaprav naloge mladih komu-
nistov, članov ZSMS in kako
se naj usklajuje delo ZK -
mladina. Vsak^mlad komu-
nist bi se moral zavedati, da je
tudi član ZSMS in da je njego-
va primarna dolžnost delo v
mladinski organizaciji.

Prav je, da smo kritični tudi
ob sprejemanju v ZK. Nema-
lokrat se zgodi, da v času jubi-
lejev, kongresov množično
sprejemamo nove člane. Prav
je, da počastimo jubileje, ven-
dar naj to ne bodo sprejemi
zaradi sprejemov in zato, da
se pohvalimo s številkami. Ne
smemo tudi pričakovati, da so
prav vsi mladinski aktivisti
tudi bodoči člani ZK. ZSMS
je množična organizacija, ki
vključuje vse, ki so priprav-
ljeni delati in skupno reševati
probleme. Večjo aktivnost
mladih bomo dosegli tudi s
tem, da bomo na naših se-
stankih izbirali temo, ki bo za-
nimiva za vse, debata naj bo
demokratična in naj ne bo le
dvigovanje rok temveč borba
mnenj. Svoj prispevek je zak-
ljučila z besedami: »Važna je
beseda, ki jo povemo na pravi
način, ne pa le ob pravem ča-
su in med pravimi ljudmi.«

Irena Potrč: je spregovorila
o delu mladih v OZD. Pone-
kod se še dogaja, da so
osnovne organizacije ZSMS
samo servisi za pripravo pro-
slav. Premalo je sodelovanja
med sindikatom in mladino v
OZD, ker so ponekod še ve-
dno prisotne sredine, ki mla-
de odklanjajo.

Igor Omerza, Iskra: je v re-
feratu poudaril, da tudi mla-
dinsko organizacijo čakajo
odgovorne naloge v borbi za
uresničitev zakona o združe-
nem delu, ustave in preobraz-
bo samoupravnih aktov.

Zdenko Mali, občinski ko-
mite ZKS: je uvodoma poz-
dravil volilno programsko se-
jo v imenu družbenopolitič-
nih organizacij občine in na-
daljeval, da ni fronte organizi-
ranih socialističnih sil brez
ZSMS. Mladi se morajo uve-
ljavljati na vseh področjih, v
uresničevanju delegatskega
sistema, v DPO, voditi morajo
bitko za nove socialistične od-
nose, v samoupravnem si-
stemu morajo biti subjekti
odločanja. Idejnopolitična or-
ganiziranost se mora prilaga-
jati idejam in hotenjem mlade
generacije, saj družba priho-
dnosti je družba mladega
človeka.

Ob zaključku naj nada-
ljujem z mislijo, ki je bila na
razpravi prisotna pri vsakem
razpravljalcu. Čim močnejši
vpliv bo imela ZSMS v naši
družbi, čim bolj bo ustvarjal-
na, kritična navznoter do sebe
in navzven, odprta in trdno
povezana z drugimi druž-
benopolitičnimi organizacija-
mi, tem lažje bo nam mladim
uveljavljati svoje interese, ra-
zvijati sebe, okolje okrog nas
in tako pripomoči k še večji
afirmaciji naše družbe.
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